
  

 

Nyhedsbrev 

 

 

Referat af bestyrelsesmøde 

Grundejerforeningen Lundegaard 

15-01-2019 

  
Deltagere: Kjeld, Lars, Irena, Jonas, Maj-Britt og Trine 
Fraværende: Allan 

  
• Økonomi: 

o Ingen ændringer foretaget i regnskabet pt. 
• Det grønne område. 
o Beboer oplyser at nogle få træer ved det gamle piletræ er døde. Trine har taget 
kontakt til Hededanmark og vi har lavet en aftale om at de kommer og kigger på 
området, samt forhandler ny aftale. 
• Legeplads: 



 

o Legeplads tårn har fået udskiftet de dårlige dele og vi mangler lige de sidste for 
at være helt færdig. Vi håber at legetårnet derefter holder et par sæsoner mere så 
vi evt. kan nå og spare op til et nyt. Dette er dog ikke præcist fastlagt. 
Vi vil dog prøve og finde nye alternativer og priser man kan se på til 
generalforsamlingen. 
• Stisystem: 
o En grundejer har ønsket skiltning på stierne med knallert forbudt. Dette synes vi i 
bestyrelsen er en rigtig god ide. Vi vil høre kommunen efter skilte og regler 
omkring opsætning.  
o Kommunen har afvist muligheden for blomsterkumme ved granitvej men de vil 
gerne tage muligheden op, for at sætte bomme op. Dette ved vi mere om til næste 
bestyrelsesmøde. 
• Hjertestarter: 
o Vi er stadig i fuld gang med og undersøge el osv til hjertestarter. NK- forsyning 
har sagt nej til at kunne tage strøm fra dem så vi høre kommunen om der er 
mulighed hos dem. Hvis ikke de er interesseret skal vi finde en anden måde og få 
strøm til hjertestarterens varmeboks på. 
• Socialt 
o Vi vil rigtig gerne starte op med en sommerfest til sommer. Festudvalg skal evt 
oprettes og budgettet skal findes. Alt det findes på generalforsamlingen. 

  
Kommende bestyrelsesmøde: 19-3-2019 kl. 19.00 hos Trine 

  

 

 


